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Eladó Családi ház, 100 m2, 3 400 m2 telek, Hollád
29 000 000 Ft ( ~71 378 € )

Eladó egy kicsi falúban Holládon egy családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900336

Szobák: 3

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1936

Kilátás: Utcára

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

 

Eladásra kínálok, egy családi házat egy Balatonhoz közeli kis faluban,

Holládon!

Olyan személyeknek és családoknak ajánlom elsősorban, akik egy falusi

otthont szeretnének maguknak, egy zöld környezetben. Ezen felül

olyan személyeknek ajánlom még, akik nyaralót keresnek a Balaton

közelében, esetleg egy hétvégi házat, ahová elvonulhatnak a

nagyváros nyüzsgéséből. Valamint befektetésnek is remeklehetőség

lehet ez az ingatlant. Az épület alapterülete 100 m2, ami három

kényelmes méretű szobából, konyhából, előtérből, étkezőből valamint

fürdőszobából tevődik össze. Az ingatlanban már történtek felújítások.

A villanyvezetékek cseréje mindenhol megtörtént. A nyílászárók nagy

része is cserélve lett hőszigetelt ablakokra és a bejárati ajtó is új. A

meleg vizet új villanybojler biztosítja. A szobák laminált padlóval

fedettek, a többi helyiségben pedig járólap van. A ház melegéről

kandalló gondoskodik, de ezen felül van lehetőség többféle fűtési

alternatívára is. Némi átalakítással, modernizálással még jobb otthonná

varázsolható. A tető szerkezete az ingatlan korához képest jó állapotú,

cseréppel fedett. A házba villany, víz és szennyvíz be van kötve, a gáz

pedig telken belül van. Az ingatlanhoz tartozó nagy teleknek

köszönhetően van lehetőség állattartásra, de akár egy nagyobb

zöldséges kert is kialakítható.  A telken melléképületek is találhatók,

amik némi felújítással használhatóvá tehetők. A telken van egy kút is,

valamint gyümölcsfák, dió és cseresznye is. A településhez közel, pár

kilométerre található iskola, óvoda, bölcsőde, boltok, benzinkút,

éttermek, dohánybolt, posta, cukrászda, autókereskedés. A településen

pedig templom, önkormányzat, orvosi rendelő, könyvtár, játszótér,

valamint minden nap van lehetőség bevásárlásra a falut látogató

mozgó árustól.

Ez az ingatlan remek igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal

keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni

céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel

ajánlatra lenne szüksége, tanácsadóink számos bank kínálatából

választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!    

 

Ich biete ein Einfamilienhaus in einem kleinen Dorf in der Nähe des

Plattensees, Hollado, zum Verkauf an!

Ich empfehle es Personen und Familien, die ein Dorfhaus in einer

grünen Umgebung haben wollen. Ich empfehle es auch Personen, die

ein Ferienhaus in der Nähe des Plattensees suchen, oder ein

Wochenendhaus, in dem sie der Hektik der Stadt entfliehen können.

Diese Immobilie könnte auch eine gute Investitionsmöglichkeit sein.

Das Gebäude hat eine Grundfläche von 100 m2, bestehend aus drei

komfortablen Zimmern, Küche, Flur, Esszimmer und Bad. Die Immobilie

wurde renoviert. Die gesamte elektrische Verkabelung wurde erneuert.

Die meisten Fenster und Türen wurden durch Isolierfenster ersetzt und

die Eingangstür ist neu. Die Warmwasserversorgung erfolgt über einen

neuen Elektroboiler. In den Zimmern sind Laminatböden verlegt, die

anderen Räume sind gefliest. Das Haus wird mit einem Kamin beheizt,

es gibt aber auch die Möglichkeit mehrerer Heizungsalternativen. Mit

ein paar Umbauten und Modernisierungen kann es zu einem noch

besseren Zuhause gemacht werden. Das mit Ziegeln gedeckte Dach ist

in einem für das Alter des Hauses guten Zustand. Das Haus ist an

Strom, Wasser und Abwasser angeschlossen, und Gas befindet sich auf

dem Grundstück. Dank des großen Grundstücks gibt es Möglichkeiten

für die Viehzucht, aber auch für einen größeren Gemüsegarten. Auf

dem Grundstück befinden sich auch Nebengebäude, die mit etwas

Renovierung genutzt werden könnten, ein Brunnen sowie Obst-,

Walnuss- und Kirschbäume. In der Nähe des Dorfes, einige Kilometer

entfernt, gibt es eine Schule, einen Kindergarten, eine Kinderkrippe,

Geschäfte, eine Tankstelle, Restaurants, einen Tabakladen, ein

Postamt, eine Konditorei und ein Autohaus. Im Dorf gibt es eine Kirche,

eine Gemeindeverwaltung, eine Arztpraxis, eine Bibliothek, einen

Spielplatz und einen mobilen Laden, in dem man täglich Lebensmittel

einkaufen kann.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den

Heimleiter! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden

unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer

breiten Palette von Banken das für Sie am besten geeignete

auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

I offer for sale a family house in a small village near Lake Balaton,

Hollado!

I recommend it to persons and families who want to have a village

home in a green environment. I also recommend it to people who are

looking for a holiday home near Lake Balaton, or a weekend house

where they can get away from the hustle and bustle of the city. This

property could also be a great investment opportunity. The building

has a floor area of 100 m2, consisting of three comfortable sized

rooms, kitchen, hall, dining room and bathroom. The property has been

renovated. All the electrical wiring has been replaced. Most of the

windows and doors have been replaced with insulated windows and the

front door is new. Hot water is provided by a new electric boiler. The

rooms are covered with laminate flooring and the other rooms are tiled.

The house is heated by a fireplace, but there is also the possibility of

several heating alternatives. With a few modifications and

modernisation, it can be made into an even better home. The roof

structure is in good condition for the age of the property, covered with

tiles. The house is connected to electricity, water and sewage, and gas

is on the property. Thanks to the large plot of land, there is potential

for livestock, but also for a larger vegetable garden. There are also

outbuildings on the plot, which could be used with some renovation.

There is also a well on the plot, as well as fruit trees, walnut and cherry

trees. Close to the village, a few kilometres away, there is a school,

kindergarten, nursery, shops, petrol station, restaurants, tobacconist,

post office, confectionery, car dealership. The village has a church, a

local council, a doctor's surgery, a library, a playground and a mobile

shop where you can buy groceries every day.

This property is great right? For more information and to arrange an

appointment please call! If you are looking to buy or sell, please feel

free to contact the Home Manager! We can help you achieve your

goals, anywhere in the country! Should you need a favourable loan

offer, our advisors will select the most suitable one for you from a wide

range of banks, following a free consultation! Have a wonderful and

productive day!

 


